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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2017. március 20. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

üléséről.  

Jelen vannak:  

• Bodorkos Ádám- elnök 

• Nánási Tamás- bizottsági tag 

• Molnár Tibor- bizottsági tag- 1. napirendi ponttól 

• Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag 

• Szanyi József – bizottsági tag 

• Tarjáni István- polgármester 

• Varga László – alpolgármester  

• dr. Szabó Ferenc- aljegyző 

• Pomaházi Krisztina- igazgatási osztályvezető 

• Lengyel Anita – egészségügyi referens 

• Dr. Csaba János – egészségügyi koordinátor 

• Tóth Attila- Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat intézményvezető 

• Dr. Juhász Zsuzsanna- EBKE 

• Molnár György- Inter- Ambulance Zrt. ügyvezető (1. napirendi pontnál) 

 
Bodorkos Ádám: Köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy 4 fő bizottsági taggal a 

bizottság határozatképes, a jegyzőkönyv hitelesítésére felkérte Szanyi Józsefet, aki azt 

elfogadta.  
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Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Ügyrendi javaslata, hogy a kiküldött meghívó 9. napirendi 

pontja kerüljön levételre és kerüljön sor egy egyeztető tárgyalásra az alapellátást végző 

orvosokkal és az egyeztetés eredménye kerüljön vissza a bizottság elé. 

Bodorkos Ádám: Vita nélkül kéri az ügyrendi javaslatról való szavazást.  

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
mellett elfogadta Dr. Tálas-Tamássy Tamás ügyrendi javaslatát.  

Bodorkos Ádám: A kiküldött meghívóhoz képest az alábbi javaslatot tette fel szavazásra: 

- kerüljön levételre és a 2017. március 27-én 18:00 órakor tartandó rendkívüli ülés 

keretén belül kerüljenek tárgyalásra a 4. napirendi pont is. 

A többi napirendi pont tárgyalását a kiküldött meghívóban szereplő sorrendben javasolja 

tárgyalni. A szavazás után szünetet rendel el és kéri, hogy a 9. napirendi pontnál érintett 

alapellátásban dolgozó egészségügyi szolgálatot végző orvosok telefonon történő értesítése 

történjen meg.  

SZÜNET 17:05-17:14 

17:16: Molnár Tibor bizottsági tag megérkezett, a bizottság 5 fővel folytatja ülését. 

 Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

Napirend 
1.) Beszámoló a központi orvosi ügyelet 2016. évi munkájáról 
2.) Ughy Attila Sándor Táncsics utca 9. szám alatti ingatlanban foglalkoztató bedolgozói 

helyiség bérlésének kérelméről 
3.) Az alapellátásban dolgozó egészségügyi ellátók beszámolója a 2016. évi 

tevékenységükről 
4.) A családsegítő szolgálat keretein belül tervezett „beszélj úgy…!” program 

elindításáról 
5.) A Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció Cselekvési Tervének elfogadásáról 
6.) Beszámoló az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2016. évi 

programjáról 
7.) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi programjáról 
8.) Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról 
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1.)  Beszámoló a központi orvosi ügyelet 2016. évi munkájáról  
 
 
Bodorkos Ádám: Köszöntötte Molnár Györgyöt az Inter-Ambulance Zrt ügyvezetőjét és 
átadta neki a szót. 
 
Molnár György: Elmondta, hogy a napokban egyeztető tárgyalást folytatott Dr. Csaba János 
egészségügyi koordinátorral. Ismertette a beszámolót és kiegészítésként elmondta, hogy az 
orvosok részére vásároltak mappát, aminek használata megkönnyíti a külső helyszínen 
történt ambuláns lapok olvashatóságának megvalósulását. Volt egy ügyeletvezető váltás is, 
és reméli, hogy az új kolléganő jobban oda fog figyelni mindarra, ami problémaként felmerült 
az előző beszámoló tárgyalásaként. Ezen kívül elmondta, hogy egyéb, az orvosok kényelmét 
szolgáló bútorok beszerzése történt az utóbbi időben. Amennyiben kérés van, szívesen várja 
azokat. 
 
Dr. Csaba János: A beszámoló tartalma szerint az ellátottak 68%-a ambuláns, 32%-a hívás. 
Feltűnt, hogy 3 hívásból kettő indokolatlan, ez egy adminisztratív dolog, egy szűrő van 
beépítve a rendszerbe. Molnár Györgytől kérdezte, hogy ezen hívások az ambuláns hívások 
körébe tartoznak-e, illetve, hogy felnőtt vagy gyermek betegekről van szó. Elmondta, hogy 
szükség lenne egy ügyeletes gyermekorvosra is, de nincs olyan orvos, aki vállalná ezt a 
feladatot.  
 
Molnár György: Mindig nagy érdeklődésre adnak okot az indokolt és indokolatlan hívások. 
Elmondta, hogy cégen belül felállítottak egy olyan munkacsoportot, akiknek az a feladata, 
hogy meghatározzák azokat a BMO kódokat, amik alapján a rendszer tud tovább osztályozni 
a szaktálca által meghatározott 31 kódokon túl. Kérdésre válaszként elmondta, hogy a 
gyermekek közt mindig több az indokolatlanság, de ezen betegek is ellátást kaptak. Sok az 
ambuláns, sok a gyermekszám, de ezért vannak.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Ez egy mechanikus dolog, az informatika így működik, de ez 
egy rossz impressziókat kelt az emberben.  Ha erre látnak jogi lépést, hogy bővítsék a 
szűrést az már nem rossz, de javasolja, hogy kerüljön bele egy szöveges kiegészítés, azzal, 
hogy a szolgáltató mindent megtesz az ellátás színvonaláért. Ezen túl kéri, hogy a szerződés 
2.4 pontjában szereplő GPS rendszer kiépítéséről való tájékoztatást. 
 
Molnár György: Azért nem került a beszámolóba a tájékoztatás, mert nagyon kellemetlen 
helyzetben vannak. Visszahozták az autójukat a Mentőszolgálattól, ahol egy ideje már 
állomásozták. Adás-vételi szerződést megkötötték arra vonatkozóan, hogy az Országos 
Mentőszolgálat egyik mentőautója legyen a biatorbágyi autó, ami keretén belül TETRA 
rendszerrel szerelték volna fel az autót. Ez azt jelenti, hogy bent a csoportban, egy kis 
ikonnal látják, hogy hol van az autó, esetleg, ha olyan prioritású egyes feladat történik, akár a 
Fő úton, Etyek, Herceghalomban, akkor a biatorbágyi orvosi ügyelet autója kerül kiküldésre. 
Főigazgató váltás történt és az összes létező szerződés, megállapodás aláírása megakadt. 
Ezek a folyamatok lassacskán újra fognak indulni. Ettől függetlenül felvették a kapcsolatot 
egy autóvillamossági szerelővel, aki GPS nyomkövetőket szerel, üzemeltet és használ és be 
fogják szerelni ezt a nyomkövetőt a biatorbágyi autóba, aminek nyomon követése bent a 
központban a HR osztályon fog történni, ahonnan bármikor lekérhetőek az adatok.  Egy 
Kormányrendeletnek megfelelően várták eddig a TETRA rádiók beszerelését. 
 
Dr. Csaba János: Sürgősségi ellátás 54,46%-a a biatorbágyi lakosok ellátását teszi ki a 
többi Páty, Herceghalom és Etyek lakosai ellátást fedezi. Egy cikk megírása van 
folyamatban, amiben a lakosok egy kicsit szélesebb képet kapnak az ügyeletről.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Javasolja, hogy a beszámoló egészüljön ki az előbb elhangzott 
tájékoztatóval. 
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Tarjáni István: Javaslata, kérése, hogy helymeghatározó rendszer működik az 
önkormányzatnál és javasolja, hogy vizsgálják meg, hogy összhangba hozható-e a két 
rendszer egymással. Ezt a rendszert használja a síkosságmentesítést végző Budaörsi cég 
is. A tájékoztatót a GPS rendszerről szívesen veszi. 
 
Molnár György: Nagyon érzékeny ez a terület, betegjogok miatt. Nagyon szívesen 
rendelkezésre bocsájtanak minden adatot, de azt, hogy aktuálisan hol tartózkodik az autó 
nem tudja, hogy megadhatja-e. Megnézik a biatorbágyi rendszert, de a nyomon követést 
olyan felületen kell biztosítaniuk, amivel saját magukat is védik.  
 
Tarjáni István: Nem szeretnék nyomon követni az ügyeleti autót.  
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Szeretné, ha az indokolt vagy indokolatlan esetekről egy lista 
készüljön, ami kihelyezhető a rendelőhelyiségekben is.  
 
Bodorkos Ádám: A vitát lezárta, szavazásra tette fel a beszámolót.  
 
 
 Szavazás: 
 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazat mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
29/2017. (III. 20.) határozata 

 
Beszámoló a központi orvosi ügyelet 2016. évi munkájáról 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a központi orvosi ügyelet 2016. évi 
munkájáról szóló beszámolót az alábbiakkal kiegészítve:  

- kéri, hogy az Inter-Ambulance Zrt vizsgálja meg az önkormányzatnál működő 
nyomkövető rendszert és egészítse ki beszámolóját a GPS rendszerrel való 
nyomkövetés kialakításáról való tájékoztatóval. 

 
2.)  Ughy Attila Sándor Táncsics utca 9. szám alatti ingatlanban foglalkoztató 
bedolgozói helyiség bérlésének kérelméről  

 
Bodorkos Ádám: Ismertette az előterjesztést és mivel hozzászólás nem volt szavazásra 
tette fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás: 
 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazat mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
30/2017. (III. 20.) határozata 

 

Ughy Attila Sándor Táncsics utca 9. szám alatti ingatlanban foglalkoztató 
bedolgozói helyiség bérlésének kérelméről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja Ughy Attila Sándor Táncsics utca 9. 
szám alatti ingatlanban foglalkoztató bedolgozói helyiség bérlésének kérelméről szóló 
határozati javaslatot. 

 
 

3.) Az alapellátásban dolgozó egészségügyi ellátók beszámolója a 2016. évi 
tevékenységükről  

Bodorkos Ádám: Ismertette a beszámolót és mivel hozzászólás nem volt szavazásra tette 
fel a határozati javaslatot.  

 
Szavazás: 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 

  
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
31/2017. (III. 20.) határozata 

 
Az alapellátásban dolgozó egészségügyi ellátók beszámolója a 2016. évi 

tevékenységükről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési 
szabályzatáról szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/A számú mellékletben foglalt 
átruházott hatáskörében jóváhagyja az alapellátásban dolgozó egészségügyi ellátók 2016. 
évi tevékenységükre vonatkozó beszámolót. 
 
A beszámolókat a határozat melléklete tartalmazza. 
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4.)  A családsegítő szolgálat keretein belül tervezett „beszélj úgy…!” 
program elindításáról 
 
Tóth Attila: Az Intézményre vonatkozó jogszabályváltozások azt erősítik, hogy megelőző 
tevékenységet erősítsék a településen. A program 2016-ben már elindult, a költségvetésben 
bizonyos tételek rendelkezésre állnak, sikerült úgy átcsoportosítani a költségeket, hogy fel 
tudott venni egy program koordináló személyt. A szülők hétről-hétre részt vesznek egy 
gyakorlatorientált eseményen, ami javítja a családon belüli kommunikációt. A pedagógusok 
felé is nyitottak, hasonló programmal és a gyermekek felé is elmozdulnak, mert az iskolán 
belül elég nagy az agresszió.  A drogokról való ismeret esetében a mögöttes filozófiát 
szeretnék megmutatni. Azt várja a programtól, hogy 2017-ben ez folytatódna. Kéri a program 
szellemi és anyagi támogatását.   
 
Bodorkos Ádám: A 380.000.- forintos keretösszeg az egészségügyhöz nem tartozik, inkább 
szociális jellegű, ezért javasolja, hogy az általános keret terhére kerüljön megállapításra a 
költség fedezetére. 
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Van-e akkreditáció a programban szereplő 30 pontra? 
 
Tóth Attila: A 30 pont akkor adható, ha az iskola szervezi, ebben az esetben nem kell 
akkreditáció. A válasz az, hogy nincs akkreditálva, de 30 pontig nem is kell. Oktatási referens 
asszonyt megkeresték, kérték, hogy segítsen abban, hogy hogy lehet a programot 
akkreditálni és válaszként azt kapták, hogy 30 pontig nem kell akkreditáció. Személyesen 
nem nézett ennek utána. 
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és szavazásra tette fel azt a 
módosító javaslatot, mely szerint a 380.000.- forint az általános tartalék keretből legyen 
fedezve.  

 Szavazás: 

A bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
bizottság elfogadta a módosító javaslatot.  
 
Bodorkos Ádám: Az elfogadott módosító javaslattal tette fel a határozati javaslatot 
szavazásra.  
Szavazás: 
A bizottság 4 igen, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
bizottság az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

32/2017. (III. 20.) határozata 
 

    A családsegítő szolgálat keretein belül tervezett „beszélj úgy…!” program 
elindításáról 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Biatorbágyi családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 
által tervezett „beszélj úgy…!’ programot.  
A program megvalósítására a következő költségek elfogadását javasolja:  
 

- dologi kiadások 80eFt 
- előadói díjak: 300eFt 

 
Forrásként javasolja: általános tartalék keret  

 

 
6.)  A Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció Cselekvési Tervének 
elfogadásáról 
 
Bodorkos Ádám: A februári bizottsági ülésen már tárgyalásra került, ahol javításra kérte a 

bizottság az Intézményt. 

 
Tóth Attila: Az előző bizottsági ülésen a kiszínezett sorok voltak azok, melyek újra 

visszatértek. A felelősüket változtatták meg és az 1.c pont lett kiegészítve.  

 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Legutóbb egy nem hivatalos, informális közlés volt. Csak 

felvetette azt, hogy a körzetek hogy vonhatók ebbe a munkába bele. A későbbiekben, az 

együttműködés kialakulás esetében ennek tere lehet.  

 

Nánási Tamás: A dokumentumot komolyan kell venni. Az 5.a pontban szereplő adat már 

nem megoldható, hisz az intézmény felújításról döntés született már. Javasolja, hogy az 5 és 

5.a oszlopok határidejét vigyék át 2018. évre. 

 
Bodorkos Ádám: Befogadta a javaslatot.  

 

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Kéri, hogy kerüljön pontosításra a javaslat. Javasolja, hogy 

kerüljön törlésre az 5.a pontban lévő Hotel Pontis rész.  

 

Bodorkos Ádám: Az 5.a pontból kerüljön ki a Hotel Pontis rész. Mivel több hozzászólás 

nem volt, a vitát lezárta és a módosított határozatot tette fel szavazásra.  

 

Szavazás: 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

33/2017. (III. 20.) határozata 
 

Szociális Szolgáltatástervezési Koncepció Cselekvési Tervének elfogadásáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja Szociális Szolgáltatástervezési 
Koncepció Cselekvési Tervet a következő módosító javaslattal:  
 

- az 5. és 5.a pont határideje kerüljön át 2017évről 2018 évre 
- a cselekvési terv 5.a pontjából kerüljön törlésre a zárójelben olvasható : 

„pl mostani  Pontis Hotel” rész.  
 

A cselekvési terv a határozat melléklete. 
 
7.) Beszámoló az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2016. évi 
programjáról 
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Az Egyesület a vállalt feladatit magas szinten végzi. A tervezett 

pénzösszegek túllépésre került. Ami túllépte a vállalást az a véradó naphoz kapcsolódó 

szűrővizsgálatok. A tervezett 1 ilyen költség helyett 3 volt. Ami még túllépte a keretet az az 

elsősegélynyújtó tanfolyam szervezése. Egy része lezajlott, a képzés megvalósulásra került. 

Örömmel tapasztalta, hogy az iskola pozitívan állt a programhoz. A képzési órákon a 

gyermekek is aktívan működtek közre. Ami túllépte a keretet az az előadó díja. 2017-ben a 

programot szerette volna folytatni, ennek megfelelően a programba belekalkulálta a véradó 

naphoz kapcsolódó szűrővizsgálatokat, illetve az elsősegélynyújtó tanfolyamot szerette volna 

kiterjeszteni a biai iskolára is. Ekkor a bizottság kérte, hogy a 2016. évi költségekkel 

kalkulálva kerüljenek a programok beállításra. Ennek megfelelően bizonyos programokról le 

kellett mondani, vagy az előadások számát csökkenteni. Az Egészségnap költségkeretén 

nem módosított. 

 
Nánási Tamás: A javaslatban nincs arról szó, hogy Biatorbágy Város Önkormányzata utólag 

fizet ki bármilyen túllépést is. Szeretné, ha a támogatott összegen belül valósulnának meg a 

vállalt programok. 

 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Ismerve az önkormányzat hozzáállását, sem nem írta, sem nem 

kérte, hogy ezen összegek kifizetésre kerüljenek. 
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dr. Szabó Ferenc: Kéri a doktornőt, hogy a kimaradt számlamásolatok utólag kerüljenek 

benyújtásra.  

 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Könyvelőtől visszakerülve, csatolni fogja a számlamásolatokat. 

 

Szanyi József: Nagyon jó programnak tartja, amit a doktornő eltervezett, javasolja, hogy 

legközelebb kérjen ezekre támogatását a testület részéről. 

 

Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és az eredeti határozatot tette fel szavazásra.  
 
Szavazás: 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

34/2017. (III. 20.) határozata 
 

Beszámoló az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2016. évi 
programjáról 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 
2016. évi programjáról szóló beszámolót. 
 
A beszámoló a határozat melléklete. 
 

8.) Az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi programjáról 
 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Elmondta, hogy az adott költségkeretben lecsökkentett 

programokkal tudja vállalni a megbízatást. Az ismeretterjesztő előadások száma csökkenni 

fog, az Egészségnap költségvetéséhez nem nyúlt, igyekszik idén profi módon megszervezni 

azt. Szűrővizsgálatok szervezésénél a véradó naphoz kapcsolódó szűrővizsgálatok közül 

egy már lezajlott, annak a költsége maradt bent, illetve a tympanometriás szűrés maradt. 

Szeretné, ha az elsősegélynyújtó tanfolyam, amit 2016. évben elkezdtek, az eredeti tervnek 

megfelelően meg tudna valósulni. Viszont azt nem tudja vállalni, hogy a biai iskolában is 

megszervezi a tanfolyamot. 

 



10 
 

Szanyi József: Kérdése, hogy az elsősegélynyújtó tanfolyamot az önkormányzat 

támogatása mellett ne csak torbágyi, hanem a biai iskola is részesüljön. Javasolja, hogy a 

pénz felhasználásánál ezt vegye figyelembe. Amennyiben nem elegendő a pénz 2-2 osztály 

tanfolyamára, úgy csökkentse 1-1 osztályra annak megszervezését. 

 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Ebben az esetben kiegészítést kér a megvalósításhoz. 

 

Bodorkos Ádám: Költségvetés tervezésen túl vannak, támogatja Szanyi József javaslatát.  

Javasolja, hogy a biai iskolára az Egészséges Biatorbágyért Program keretből egészüljön ki. 

 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Ez egy felmenő program, ezért nem tervezett a biai iskolával, de 

szeretné, ha ők is megkapnák a képzést. 

 

Nánási Tamás: Látva a benyújtott pályázatokat, várható, hogy az Egészséges Biatorbágyért 

program keretéhez hozzá kell nyúlni. 

 

Bodorkos Ádám: Javaslattal élt, nem muszáj támogatni és nyilván kaphat a bizottság egy 

árat erre vonatkozóan. 

 

Szanyi József: Fenn tartja azt a javaslatát, hogy ha nem lesz rá több pénz, akkor egy 

évfolyam kerüljön kiképzésre. 

 

Dr. Juhász Zsuzsanna: A 235.000 forint csak ennek a programnak a végig viteléhez 

elegendő. 

 

Szanyi József: Van még egy vizsga, amiben a Vöröskereszt is részt vesz. Utána a 2016-os 

évi program befejeződött. A 2017-ben nem csak a torbágyi iskolában és nem két 

évfolyamon, hanem vagy a hatodik, vagy a hetedik osztályban kerüljön megvalósításra, ha 

kell csökkentett létszámmal. Rosszul értelmezi? 

 

Dr. Juhász Zsuzsanna: Összesen 4 osztályról van szó, a biai iskolában több az osztályok 

száma és ennek megfelelően az előadó díja is több lesz. A gyermekek motiválására arról 

volt szó, hogy a jól teljesítő gyerekek egy nyári tábor keretén belül kapnának egy 

komplettebb képzést. Az összeg erre kell. Ha azt mondja a bizottság, hogy a 235.000 forintot 

csak a képzésre fordítsák, akkor a beteljesítés nem valósulhat meg. 
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Bodorkos Ádám: Idén nem csinálnak újat, hanem folytatják azt, amit 2016-ban elkezdtek. 

Nem egyértelmű az ajánlat. Az anyagból nem derül ki, hogy új évfolyamokkal nem 

foglalkoznak. 

Szanyi József: Ez a program lefutott, a vizsga kb. 10-20ezer forint lesz és utána 

befejezhető. A 235.000.- forint 1 évfolyam oktatására lenne elegendő mind a két iskolában. 

Nem jól értelmezhető a program. 

 
Dr. Juhász Zsuzsanna: A program tervezésénél elmondta a javaslatát. A teljes program 

nem csak azt jelenti, hogy egy-egy anyag leadásra került, hanem az ügyesebb gyerekek 

részére egy komplettebb képzés lett betervezve. 

 

Bodorkos Ádám: A motiváltságot miért táborral kell megadni? A képzésnek folyamatosnak 

kellene lennie.  

 

Szanyi József: A megbeszélésen nem volt szó arról, hogy átlépik a költségeket. A 2017-es 

program mostantól indulna. Az oktatás megtörtént, ami nagyon jó dolog. Javaslata, hogy a 

programot zárják le és a 235.000 forint a 2017. évre korlátozódjon.  

 

Bodorkos Ádám: Ügyrendi javaslatként kéri, hogy kerüljön levételre a napirendi pont és a 

március 27-ei rendkívüli bizottsági ülésen kerüljön újra tárgyalásra úgy, hogy gondolja át az 

Egyesület, hogy hogy tudja megszervezni az elsősegélynyújtó tanfolyam megszervezését 

mindkét iskolában és a továbbképzés megvalósításának terve is kerüljön vissza.  

 
Szavazás: 
A bizottság 3 igen, 1 nem, 1 tartózkodás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az ügyrendi javaslatot elfogadta, mely szerint az Egészséges 
Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi programja kerüljön vissza a bizottság 
elé úgy, hogy a 235.000.- keretösszeg új osztályok elsősegély nyújtó tanfolyamának 
megszervezésére kerüljön felhasználásra 2017. évben mind a biai, mind a torbágyi 
általános iskolákban.  
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

34/2017. (III. 20.) határozata 
 

az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi programjáról 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

megtárgyalta az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi 
programjáról szóló előterjesztést és kéri, hogy  

- az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú Egyesület 2017. évi programja 
kerüljön vissza a bizottság elé a 2017. március 27-ei rendkívüli ülésre úgy, hogy 
a 235.000.- keretösszeg új osztályok elsősegélynyújtó tanfolyamának 
megszervezésére kerüljön felhasználásra 2017. évben mind a biai mind a 
torbágyi általános iskolákban. Valamint a továbbképzés terve is kerüljön vissza 
a bizottság elé.  

 
10. ) Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról 
Bodorkos Ádám: Ismertette a napirendi pontot. Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra 

tette fel a javaslatot. 

 
Szavazás: 

 
A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

35/2017. (III. 20.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosításáról 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

megtárgyalta és elfogadásra javasolja az Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti 

és Működési Szabályzatának módosításáról szóló határozati javaslatot. 

 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, az ülést 
18 22 órakor bezárta.  
                                                                                                                    

k.m.f. 

                  Bodorkos Ádám                                               Szanyi József 
                         elnök                                                           bizottsági tag 
 


